
 

PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE DE GENER 

 

1) Fa uns mesos a pregunta del Partit Popular, el govern va anunciar que 

la poda estava programada per començar al mes de gener. Ens pot 

confirmar el regidor de Medi Ambient quan començarà la poda de 

l’arbrat? 

 

2) Territori de la Generalitat va anunciar el projecte per iniciar la 

pacificació de la Nacional II amb nous enllaços per millorar la 

connexió amb la C-32. Ens pot confirmar el govern que està previst 

fer la variant de Valldegata i la rotonda per millorar la circulació sota 

el pont de l’autopista? 

 

3) Després de descartar la Plaça Lloveras com a possible indret per al 

futur CAP d’Arenys de Mar, quines són les possibles alternatives que 

ha ofert el govern per a la futura construcció al Departament de 

Salut? S’ha descartat ja l’ampliació a l’actual ubicació? 

 

4) L’Ajuntament ha anunciat que eliminarà la zona esportiva de la Plaça 

Mare Paula per ubicar-la en un altre indret. Aquesta actuació es farà 

de manera immediata o s’esperarà a que altres ubicacions estiguin 

disponibles per a la pràctica de l’esport? 

 

5) Com afectarà visualment la instal·lació de les plaques fotovoltaiques, 

als antics peatges, als veïns de la part alta de la riera? 

 

6) Quan està previst fer la reordenació d’aparcaments a la part baixa de 

la Riera? 

 

7) Ara que comencem l’any 2025 on s’aplicarà el nou model de selectiva 

a tot el municipi. Tenim dades de quantes multes s’han posat per 

llençar la brossa de manera incorrecta durant l’any 2024? 

 

8) Que pensa fer el govern per reorientar la festa de la Nit de Naps i Cols 

i evitar que es produeixin bretolades, destrosses al mobiliari urbà i 

danys a propietats privades? 


